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Protokół Nr XVIII/2021 

obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytych w dniu 13 sierpnia 2021 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00 w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu 

i Rekreacji w Kleszczelach. W obradach uczestniczyli radni: Dymitr Artysiewicz, Piotr 

Gawryluk, Jerzy Gładzki, Aleksander Kazimieruk, Katarzynja Koc, Mirosław Markiewicz, 

Daria Maria Sienkiewicz, Jan Szmuksta oraz Agnieszka Jowita Romaniuk. Nieobecni: Piotr 

Dmitruk, Marek Martynowicz, Janusz Polak, Renata Wasiluk oraz Katarzyna Witoszko. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleszczelach – 

Pan Aleksy Roszczenko. 

 Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

 

Do punktu 1. 

 Otwarcia obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach dokonał Przewodniczący 

Rady Aleksy Roszczenko witając radnych, Burmistrza Kleszczel Aleksandra Sielickiego, 

Sekretarz Gminy Walentynę Sidoruk, Skarbnika Gminy Jerzego Micewicza, sołtysów 

z gminy Kleszczeleoraz pozostałych uczestników obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 

10 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady. 

Listy obecności radnych oraz pozostałych osób uczestniczących w obradach stanowią 

załączniki do protokołu (załączniki nr 1, 2, 3). 

 

Do punktu 2. 

 Przewodniczący Rady Aleksy Roszczenko poinformował, iż wpłynęły dwa wnioski 

Burmistrza Kleszczel o zmianę porządku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach.  

Jeden wniosek o wyłączenie z porządku obrad  punktu 4 o brzmieniu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego będącego 

w zasobie mieszkaniowym Gminy Kleszczele” oraz wniosek o włączenie do porządku obrad 

punktu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości”. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Kleszczel  

o wyłączenie z porządku obrad punktu 4 w brzemieniu: Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego będącego w zasobie mieszkaniowym 

Gminy Kleszczele. 

W głosowaniu brało udział dziewięciu radnych, z których „za” przyjęciem wniosku 

głosowało dziewięciu radnych, „przeciw” głosowało zero radny, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych, „nie oddał” głosu jeden radny. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Burmistrza Kleszczel wyłączenie z porządku 

obrad punktu 4 w brzemieniu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

lokalu mieszkalnego będącego w zasobie mieszkaniowym Gminy Kleszczele został przyjęty 

jednogłośnie. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Kleszczel  

o włączenie do porządku obrad punktu dotyczącego Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

W głosowaniu brało udział dziesięciu radnych, z których „za” przyjęciem wniosku 

głosowało dziesięciu radnych, „przeciw” głosowało zero radny, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Burmistrza Kleszczel o włączenie do 

porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości został przyjęty jednogłośnie. 

 Przewodniczący Rady przedstawił zmieniony porządek obrad. 

1) Otwarcie obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Kleszczelach w I półroczu 2021 r. 

4) Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2021- 2025. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

7) Wolne wnioski i informacje. 

8) Zamknięcie obrad. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

W głosowaniu brało udział dziesięciu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dziesięciu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymał się” od głosu 

zero radny.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do punktu 3. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż w okresie międzysesyjnym 

Rady Miejskiej wydał 3 zarządzenia. Przedstawił jakich spraw zarządzenia dotyczyły. 

Burmistrz Kleszczel zwrócił się do radnych o pytania w sprawie informacji o realizacji 

uchwał Rady Miejskiej w Kleszczelach za I półrocze 2021 r., która została radnym 

przekazana wraz z zawiadomieniem na sesję. Radni nie zgłosili pytań ani uwag. Informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Do punktu 4. 

 Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniach Komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

 Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 
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W głosowaniu brało udział dziesięciu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dziesięciu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 5 do protokołu.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVI/163/2021 zmieniająca uchwałę 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Do punktu 5. 

 Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2021- 2025 oraz projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w 

budżecie gminy na 2021 r. wraz z autopoprawką. Dodał, że autopoprawka dotyczy dotacji na 

utworzenie punktu konsultacyjno – informacyjnego w ramach realizacji programu Czyste 

Powietrze. Otrzymana dotacja jest w wysokości 9 000 zł i w rozdziale 905 dział 900 należy 

zapisać ją po stronie dochodów i wydatków. 

 Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekty uchwał zostały przedstawione radnym na 

posiedzeniach Komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiane projekty uchwał. 

Do projektów uchwał radni uwag nie wnieśli.  

 Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-

 2025. 

 W głosowaniu brało udział dziesięciu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dziesięciu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 7 do protokołu.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVI/164/2021 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021- 2025 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Do punktu 6. 

 Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

 W głosowaniu brało udział dziesięciu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dziesięciu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 9 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVI/165/2021 w sprawie dokonania 

zmian w budżecie gminy na 2021 r. została podjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik 

Nr 10 do protokołu. 

 

Do punktu 7. 

 Radny Mirosław Markiewicz zapytał, czy została powołana komisja do szacowania 

szkód po ulewach. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że do tej pory do gminy nie 

wpłynął żaden wniosek i w związku z tym komisja nie była powoływana, ale jak wpłynie 

wniosek do komisja zostaniem powołana. 
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 Sołtys sołectwa Dasze Joanna Micewicz zapytała, czy można coś zrobić z zasięgiem, 

ponieważ w całej gminie jest bardzo słaby.  

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że gmina nie odpowiada 

za zasięg sieci komórkowej, ale taka informacja zostanie przekazana do operatorów sieci. 

 

Do punktu 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 14:30 zamknął 

obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk      Przewodniczący Rady 

    

mgr Aleksy Roszczenko 

 

 


